## Chile Prayer Newsletter (week of 10/5 -11, 2025)

- 1- Please continue to pray for the planning of the church summer retreat in January. Pray that God provides a suitable venue for us. Pray that God helps us to understand the spiritual needs of our brothers and sisters. So, we can prepare messages that's more helpful to them. Pray that God touches brothers and sisters' hearts to be willing to put down their busy lives and business for a weekend to join us for the retreat. So, we can all be renewed by God's words and messages.
- 2- We thank God for Rev. Leung's visit last week. Even though it was only a week. We are grateful for his time to teach us God's Words and continue to train us to be better servants for our Lord Jesus.
- 3- We continue to care for the brothers and sisters who have accepted Christ as their personal Lord and Savior, but have not yet been baptized. We pray that some of them will be ready to be baptized in January next year. May the Lord help and lead them.
- 4- Please continue to pray for our new couple fellowship. Pray for these couples to continue to develop their faith and marriage through God's grace. Most of the wives who attend the fellowship are believers who are married to non-believer husbands. Please pray for these sisters to continue to deepen their faith with Christ and be a living testimony to their husband and families. Pray for God's works in the husbands' hearts to seek Him.

## 為智利教會禱告 (10/5 - 11, 2025)

- 1- 請為我們下半年籌備明年一月份的夏令會籌備工作禱告。求神預備合適的場地,求神賜 我們智慧,了解弟兄姊妹的屬靈需要,預備有幫助的信息。更求神感動和預備弟兄姊妹的 心,願意放下忙碌的生活,來參加退修會,在神的話語和信息中得著能量。
- 2- 梁牧師剛剛在上週回美國了, 感謝神讓梁牧師來訪, 並花時間教導我們神的話語, 訓練我們成為更好的僕人。
- 3- 這幾個月我們繼續關懷鞏固幾位決誌了但還沒有洗禮的弟兄姊妹,希望或明年 1 月份會有人願意洗禮,求主幫助帶領
- 4- 請您們繼續為夫婦團契禱告, 參加活動的妻子大多是信徒, 但丈夫並非信徒。請為這些姊妹禱告, 願她們繼續加深對基督的信仰, 成為丈夫和家人活生生的見證。也求神感動丈夫的心, 尋求祂。